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SABAH SABAH 
ARŞİVİNDEN ARŞİVİNDEN 

Bir sınıfta 75 kişi okur mu?

3’TE

İlimiz okullarındaki öğretmen 
açığı had safhada, Gaziantep lisesine 
hâlâ bir müdür tayin edilemedi.

Gaziantep Lisesi’nde çocuğu 
bulunan velilerin şikayetlerinden 
öğrenildiğine göre sınıf mevcutları 
75’i geçti. Gaziantep Lisesi’nden 
19 Mayıs Temel Eğitim Okuluna 
nakledilen 11 sınıfa gönderilen 
öğrencilerin velilerinden hatırlı 
olanlarda yeniden Gaziantep 
Lisesi’ne getirildi. 

Küçücük bir 
kıvılcımın neler 

getireceğini bilirim
Gaziantep Üniversitesi Rektörü 

Prof. Dr. Erhan Ekinci, dün göreve 
başladı. Üniversiteyi kültürel, 
sosyal ve ekonomik anlamda kent 
ve kentli ile bütünleştireceğini 
belirtirken, amaçlarının ileriye 
gitmek olduğunu söyledi. 
Üniversitede görev yapan tüm 
çalışma arkadaşlarının Atatürkçü, 
çağdaş, laik ve Cumhuriyetçi 
olduğunu belirtti.

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

22 Ocak 2016 tarihli yazısıdır.

Ünlü bir spor adamının, “Adı ve soyadı 
gibiydi” değerlendirmesi ile ünlü bir 
işadamının, “Biz Mustafa Koç’a aramızda, 
karanlığın ay ışığı derdik” yorumunu 
herhalde hafızalardan hiç silinmeyecek.
Eğitimi, işadamlığı, aile yaşantısı ile 
herkese örnek olan asil yaradışlı bir 
insanın yaşama çok erken veda etmesi 
herkesi üzdü.
 Türkiye’nin en zengin ailesinin 3’üncü 
kuşak evladı olarak yalnız iş dünyasının 
değil; sosyal ve kültürel yaşamın da 
öncüsüydü. Mütevazı yaşamı daha da çok 
sevilmesine neden olmuştu.
Basına yansıyan sağlık problemleri kaygı 
yaratmıştı. Ancak, emin ellerde olduğu 
için kimsenin aklına hiçbir zaman kötü 
bir şey gelmedi.

Karanlığın ay ışığı 

2’DE

4’TE

EDİTÖRDEN

Nurgün  Balcıoğlu

Özgür Özel’e açık 
mektup: Partinizden 

bir halt olmaz!
Günlerden beri, partinizin Antep’te 

belediye başkan adayı arama 
hikayelerini dinliyorum. Yürekler acısı 
bir durum. AKP, adaylarını açıkladı, 
adaylar hızlı bir şekilde kamu arsalarını 
satışa çıkardı, halkın malını satarak elde 
edecekleri paralarla da seçim kazanıp, 
yollarına devam edecekler.

Ya siz! Siz ne yapıyorsunuz? 
Hakkında yolsuzluk dosyası bulunan 

bir adamı, bir holding istedi diye 
milletvekili adayı gösterip seçtirdiğiniz 
yetmediği gibi, şimdi o adama belediye 
başkan adayı aratıyorsunuz.

Yazıklar olsun size! Yazıklar olsun ki, 
küçük olsun benim olsun siyasetiniz 
yüzünden milyonlarca insanı AKP’ye 
mahkum ediyorsunuz!

Yerel seçime sayılı günler kala AKP’li belediyeler art arda belediyenin kaynaklarını satmak için 
Resmi Gazete’de ilan yayımlamaya başladı. Gaziantep Büyükşehir Belediyesi’nin üç taşınmaz 

satışı için Resmi Gazete’de bir ilan yayımlandı. Arsaların bedelleri 12 milyon 800, 14 milyon 100 
ve 16 milyon 250 bin TL olarak belirlendi… AKP’li belediyelerin göreve geldiklerinden bu yana 
sattıkları arsaların adeta haddi hesabı yok… Memleketi sata sata bitiremediler…

“Bugüne kadar Antepliler’in 
ne kadar arsasını sattınız?”

AKP’li belediyeler, görev yaptıkları süre içerisinde, Kamuya ait milyonlarca metrekare arsayı hiç kimseye hesap 
vermeden, fütursuzca sattılar. Ne satılan arsaların toplam miktarı, ne elde ettikleri gelirlerin ne kadar olduğu, ne de bu 

gelirlerin nereye, kimlere aktarıldığı konusunda, ne kamuoyuna ne de belediye meclis üyelerine bilgi vermiyorlar. Antep’te 
yaşayan her bir yurttaşın hakkı bulunan bu arsalardan elde edilen gelirlerin bir bölümünün genel merkeze aktarıldığı, bir 

bölümünün borç ödemekte kullanıldığı, bir bölümünün de muhaliflere el altından sus payı olarak dağıtıldığı iddia ediliyor.
“Bu arsalar belediye hizmet alanı mı yeşil 

alan mı, kamu alanı mı yoksa park alanı mı?”
Gaziantep Büyükşehir Belediye Meclis Üyesi Yılmaz Kireç, 

“Zaten Gaziantep Büyükşehir Belediyesi rutin şekilde 
senelere yayarak arsa satışı yapıyor. Bizce belediye kendi 
öz finansını sağlamalı. Merkezi idare dışında kendi gelirini 
elde etmeli diyoruz. “Bu arsalar belediye hizmet alanı mı 
yeşil alan mı, kamu alanı yoksa park alanı mı” bunu bilelim 
diyoruz, ama hiçbir şekilde bilgi vermiyorlar”

Arsa satışlarından elde edilen gelirlerin 
nerelere harcandığını bilmiyoruz

Yılmaz Kireç, “Büyükşehir Belediye bütçesinin yüzde 30’u 
arsa satışları oluşturuyor. Örneğin; belediyenin bütçesi 12 
milyar TL ise bunun 9 milyarı merkezi bütçeden geliyorsa, 
geri kalanını arsa satışlardan elde ederiz diyorlar. Ayrıca 
arsa satışlarından elde edilen gelirlerin nerelere harcandığını 
bilmiyoruz. Gelen para ile alt yapı veya yeşil alan yapacağım 
denilse sıkıntı yok. Biz bunu bilmiyoruz. Arsa satışlarından 
elde edilen parayı seçim yatırımı olarak kullanabilirler” diye 
konuştu.

Hiçbir şekilde hiç 
kimseye hesap vermiyorlar

Şahinbey Belediye Meclis Üyesi Uğur Kalkan, “Arsa satmak 
yeni bir durum değil. Yıllardan beri bu şekilde satışlar 
yapılıyor. Gaziantep Büyükşehir Belediyesi bir anlamda 
tefecilerin eline düşmüş durumda. Her yıl faiz ödüyorlar. 
Çok büyük bir açık var. Faiz ve diğer borçları ödeyebilmek 
için mecburen arsaları satıyorlar. Hiçbir şekilde hiç kimseye 
hesap vermiyorlar. Büyükşehir Belediyesine, “Bugüne kadar 
Gaziantepliler’in ne kadar arsasını sattınız” diye sorsak, cevap 
veremeyecekler” dedi. 

Halka hesap vermiyorlar
Kalkan, “Gaziantep’te AKP’li belediyeler arsa üstüne arsa 

satıyor. Büyükşehir belediyesinin sattığı 3 arsa devede 
kulak bile değil. Şahinbey Belediyesi son 10 yılda 3.3 milyar 
liralık arsaları satışa çıkardığını kamuoyuyla paylaşmıştık. 
Bu rakamları da kendi çabalarımız sonucunda oluşturduk. 
Çünkü kaç liralık arsa satıldığını göremiyoruz. Arsa 
satışlarını her zaman sorguladık. Ama hem belediye meclis 
üyelerine hem de halka hesap vermiyorlar” şeklinde açıklama 
yaptı. 

Ne TÜİK, Ne ENAG; GERÇEK 
RAKAMLAR GAZİANTEP 

BÜYÜKSEHİR TOPTANCI HALİNDE

Gaziantep’in gıda enflasyonu 
bir yılda yüzde 209,76 oldu

Gaziantep Büyükşehir Belediyesi Toptancı Hali’ndeki sebze 
ve meyve rayiç fiyatları üzerinde yaptığımız araştırmaya göre 2 
Ocak 2024 tarihindeki mevsimlik sebze ve meyve fiyatları artış 
oranı, 2 Ocak 2023 tarihine göre yüzde 209,76’ya ulaştı.

Bu rakamlar, inandırıcılığını kaybeden 
TÜİK rakamlarından da ENAG özel 
araştırma gurubunun rakamlarından da 
daha yukarıda çıktı. 

Araştırma, Gaziantep Büyükşehir 
Belediyesince yayınlanan Hal Rayiç fiyat 
tablosuna göre yapılmış olup, yapılan 
günlük toptan alışveriş miktarlarına 

göre gün içinde Hale gelen 54 çeşit 
mevsimlik meyve sebzenin asgari 
ve azami artış rakamları üzerinden 
yapılmıştır. Araştırmada incelenen 
meyve ve sebze çeşitleri 2022, 2023 ve 
2024 yılları itibarı ile 2 Ocak tarihinde 
Hal’de satışı gerçekleşenler ele alınarak 
incelenmiştir. 4’TE

Not: Bu araştırma, Gaziantep 
ekonomisini yakından bilen bir 

okurumuz tarafından Sabah için 
yapılmıştır.

Antep İslahiye'de son 3 günde kimliği 
belirsiz kişi ya da kişiler, yeni doğduğu 
belirtilen 15 yavru köpeği çuvallara koyup, 
ağzını bağlayarak çöplük veya ormanlara 
bıraktı. Vatandaşlarca bulunan köpekler, 
İslahiye Belediyesi Sokak Hayvanları 
Barınağı'na götürüldü.

Yavru köpekler koruma altına alınırken, 

barınağın sorumlusu Bekir Şentürk, "Son 
3 günde 15 yavru köpeği ağzı bağlanmış, 
çuvallar içerisinde ormanlık veya çöp 
depolama alanına atılmış halde bulduk.

Bu vicdansızlık, başka bir şey değil. Çuval 
içerisinde ölüme terk edilen yavrularımıza 
zamanında ulaşamamış olsaydık; açlık ve 
havasızlıkta telef olacaktı" dedi.artıgerçek

Antep'in İslahiye ilçesinde ağzı bağlanmış çuvallar içinde 
bulunan 15 yavru köpek, korumaya alındı. Öte yandan 
şüpheli ya da şüphelilere yönelik çalışma başlatıldı.

Bunlar insan Bunlar insan 
olamaz!olamaz!

5 ilde silah kaçakçılığı 
operasyonunda 18 gözaltı 4’TE

Berberler de 
yurt dışına 

gitmeye başladı
Türkiye’de bir gelecek göremeyen 

doktor, mühendis ve diğer 
mesleklerin yanı sıra Antep’teki 
berberlerde yurt dışının yolunu 
tutmaya başladı. Berberler Odası 
Başkanı Hacı Darıcı, “Para 
kazanamayan berberler yurt 
dışına gidiyor. Son 6 ay içerisinde 
250 berber Hollanda, Almanya, 
İngiltere, Fransa’ya ve başka 
ülkelere gittiler” dedi. 4’TE

Yılmaz Kireç

Uğur Kalkan



GEREKLİ TELEFONLAR 
Yangın İhbar    110
Acil Yardım   112
Polis Yardım    155
Jandarma Yardım    156
Trafik Yardım   154
Kanalizasyon ve Su   185
Elektrik Arıza   186
Cenaze hizmetleri    188
Alo Zabıta    153
Kablo TV Arıza    126

RESMİ DAİRELER 
Valilik       342 231 03 13
Emniyet Müdürlüğü     342 230 18 30
İl Jandarma Komutanlığı    342 338 78 40
Adliye       342 321 36 36
İL Turizm Müdürlüğü     342 230 59 69
İl Kültür Müdürlüğü      342 232 18 58
İl Müftülüğü     342 220 13 57
Türk Telekom      342 230 36 66

ÜNİVERSİTELER  ve HASTANELER
Gaziantep Üniversitesi     342 360 12 00
Hasan Kalyoncu Üniversitesi     342 321 21 00
Dr. Ersin Arslan Hastanesi     342 221 07 00
25 Aralık Devlet Hastanesi     342 338 17 31
Sevgi Hastanesi      342 220 60 60

ULAŞIM 
HAVAŞ        342 215 22 63
THY        342 320 15 65
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EKONOMİ
HABERLERİ

ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER
KUMRUOGLU ECZANESI

Eski Garajlar(Eski Garajlar Büyük Velic Oteli 500 Metre 
Yukarısı Sağlık Ocağı Karşısı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 321 69 29
ALEV ECZANESİ

Çağdaş Mh.5 Nolu Sk. N:62/B (60.Yıl Sağlık Ocağı 
Karşısı) / ŞAHİNBEY / Telefon : 03423384585

ÖZDEMİR ECZANESİ
Üçoklar Mah. Hasip Durri Cad. No:255(Ocaklar 
Karakolu Çaprazı-Yıldız Düğün Salonu Yanı) / 

ŞAHİNBEY / Telefon : 03422259292
BİNEVLER RANA ECZANESİ

Üniversite Bul. N:142/C (Binevler’de Reno Servisi Yanı) / 
ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 339 65 51
KARADUMAN ECZANESİ

İbn-i Sina Mahallesi 400 Nolu Cadde No:84EK 
(Gaziantep şehir hastanesi acil kapısı karşısı ) / 

ŞAHİNBEY / Telefon : 0342 999 1707
İREM ECZANESİ (Şahinbey)

Güneykent Mahallesi 102282 Nolu Sokak No:2 (Sembol 
Market ve Türk Petrol Karşısı Beşyüzevler Sağlık Ocağı 

Yanı)(defa life hastanesi civarı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 05330529927
ADIBELLI ECZANESI

Deniz mah. 83039 sk. No:26/A (Deniz semt pazarı 
civarı , yeni İşkur binası karşısı - M. Ali Özkara ASM) / 

ŞAHİNBEY / ŞAHİNBEY / Telefon : 0342 3607722
EMRE ECZANESİ

Ertuğrul Gazi mah.189012 nolu cad. No:10/A (Doğuser 
Seramik karşı sokağı, Getir sokağı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 342 344 36 17

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER 
ERCAN ECZANESI

Doktorlar Sit.C Blk.(Çetinkaya Karşısı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 326 30 40
EMİR ALP ECZANESİ

Güvenevler Mahallesi 29068 Nolu Cadde No:17/B ÖMER 
ASIM AKSOY OKULU VE OSMANLI PARKI CİVARI / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0850 202 19 84

ŞEKER ECZANESİ
Pancarlı mahallesi Milli Egemenlik caddesi no:66/B 

(Dentalazer ve derma dermatoloji karşısı) / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0 342 3232627
HACETTEPE ECZANESI

Çıksorut Golluce mah 25075 nolu sokak no 61/a ( inayet 
topçu oglu hastanesi acil girişi karsisi ) /

 ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 2355015

ÇAĞAN ECZANESİ
Pir Sultan Mh. Çetin Emeç Cd. Şehitkamil Devlet 

Hastanesi Karşısı / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 324 11 44
BIRECIK ECZANESI

MEVLANA MAHALLESİ HAFIZ TEVFİK CADDESİ 
NO:1 (CİNDERESİ KAVŞAĞI) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 03423294844
CUMALİ IŞIK

BURAK MAHALLESİ 06014 NOLU CADDE NO:16/A / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 03422414142

NÖBETÇİ ECZANELERKURUCULARI: Osman TUZCU
Aykut TUZCU

Gazetemiz çalışanları TGC üyesidir.
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24 OCAK 2024 ÇARŞAMBA
(Yerel Gazete)

Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

Eğitimi, işadamlığı, aile 
yaşantısı ile herkese örnek 
olan asil yaradışlı bir 
insanın yaşama çok erken 
veda etmesi herkesi üzdü.

 Türkiye’nin en zengin 
ailesinin 3’üncü kuşak 
evladı olarak yalnız iş 
dünyasının değil; sosyal 
ve kültürel yaşamın da 
öncüsüydü. Mütevazı 
yaşamı daha da çok 
sevilmesine neden olmuştu.

Basına yansıyan sağlık 
problemleri kaygı 
yaratmıştı. Ancak, emin 
ellerde olduğu için 
kimsenin aklına hiçbir 
zaman kötü bir şey 
gelmedi.

 Mustaf Koç’un 
ardından insanlar 
mutlaka kendilerine ders 
çıkaracaktır.

Vehbi Koç Vakfı 
Amerikan Hastanesi, 
Türkiye’nin en gelişmiş 

hastanesiydi. Koç 
Üniversitesi bünyesinde 
kurulan Tıp Fakültesi’nin 
Topkapı’da yeni yapılan 
üniversite hastanesi de yine 
dünyanın sayılı hastaneleri 
arasındaydı.

Kalp krizi geçiren 
Koç’a ilk müdahale eden 
Beykoz Devlet Hastanesi 
oldu. Helikopterle kendi 
hastanesine, Amerikan 
Hastanesine nakledildi, 
ama kurtarılamadı.

 Geride hoş bir seda 
bıraktı.

Tanıyan, tanımayan 
herkes üzüldü.

En muktediri de, en 
zengini de, en güçlüsü de 
kadere boyun eğiyor.

Bir arkadaşımın 
söylediğine dualarla, bütün 
kalbimle katılıyorum.

“Ölüm, bir anne ve 
babanın evlatlarına 
bırakacağı miras olmalıdır.”

Karanlığın ay ışığı 

Ders alacaklar, sizin için yazıyorum… 
Türkiye ilk kez bir sivilin böyle 

muhteşem cenaze merasimine 
tanık oluyor.

Tarihçi Prof. İlber Ortaylı’nın da 
dediği gibi böyle bir tören herkese 
nasip olmaz.

Rahmi Koç’un sağında 
Cumhurbaşkanı, solunda 
Başbakan, hemen onun 
yanında ana muhalefet lideri 
ve Türkiye’nin bütün seçkin 
işadamları cenazedeydi.

Yalnız onlar değil, çalışanları da, 
sıradan insanlar da oradaydı.

 NTV naklen yayınladığı için 
izleme fırsatım oldu. Çok esaslı 
bir organizasyon vardı. Hiçbir 
şey aksamadan yürüdü. Her şey 
düşünülmüştü. Büyük olmanın 
sonucudur böyle mükemmeliyet.

NTV de başarılı bir sunum 
gerçekleştiren kuzenim Oğuz 
Haksever’i arayarak törenle ilgili 
sohbet ettik.

O da çok etkilenmiş. “Her 
şey mükemmeldi, hiçbir şey 
aksamadı, ama ne gösteriş vardı, 

ne de mübalağa…” dedi.
 Koç ailesi büyük acılarına 

rağmen vakurdular. Özellikle 
babasının ve annesinin metaneti 
karşısında saygı duymamak elde 
değil.

 Mustafa Koç’un yaptığı hayırları 
benim gibi çoğu kimse bu 
vesileyle öğrendi.

Uluslararası piyano sanatçıları 
ikiz kardeşler Güher ve Süher 
Pekinel’in, “Ona minnettarız. 
O olmasaydı…” diye başlayıp 
NTV mikrofonuna anlattıklarını 
duyunca çok duygulandım.

Bunlar çok güzel şeyler. 
Gaziantep’te de böyle değerli 
insanların varlığını biliyorum.

 Birkaç saat süren NTV 
yayınından anladım ki, benim 
Koç ile bildiklerim devede 
kulakmış. İnanılmaz büyük bir 
imparatorluk.

Dikkatimi çeken başka bir şey 
ise Cumhurbaşkanı ile Ali Koç 
arasındaki ‘kader’ mutabakatıydı!

Cumhurbaşkanı Erdoğan, 

“Genç, yaşlı veya fakir ve zengin 
farketmiyor. İnsanlar kaderini 
yaşıyor” derken Ali Koç’un da 
işaret parmağı ile alnını gösterek, 
“kader” demesi inanç gerçeğini 
perçinlediği için duygulandım.

 Geride milyarlarca dolar varken 
Mustafa Koç’un yanında bir şey 
götürmediğini biliyoruz. Acaba bu 
durum bazılarına ders olabilir mi?

Mustafa Koç’un arkasından 
hiç ne kadar zengin, varlıklı 
olduğu konuşulmadı. Hep 
yaptığı iyiliklerden, insanlıktan, 
güler yüzünden bahsedildi. 
Yalnız bunlar anlatıldı. Sevgiden 
sözedildi. Konuşanların hepsi 
samimiydi. İnsanlar ağzını açınca 
ne kadar samimi oldukları hemen 
anlaşılır.

Temennim, diliyorum bu çok 
acılı ölüm birilerine ders olur.

Aykut Tuzcu’nun 
22 Ocak 2016

tarihli yazısıdır

Ünlü bir spor adamının, 
“Adı ve soyadı gibiydi” 
değerlendirmesi ile ünlü bir 
işadamının, “Biz Mustafa Koç’a 
aramızda, karanlığın ay ışığı 
derdik” yorumunu herhalde 
hafızalardan hiç silinmeyecek.

Ünlü ekonomist Mahfi Eğilmez, 
Türkiye'nin yüksek enflasyon çıkmazı 
sonrası "skimpflasyon" ve "shrinkflasyon" 
girdabına girdiğini yazdı. 

Skimpflasyonun, üreticinin ürünün 
kalitesini düşürmesi, shrinkflasyonun 
ise ürünün gramajının düşürülmesi 
olarak açıklayan Eğilmez, özellikle gıda 
ürünlerinde yaşanan bu durumun nihayi 
tüketici için büyük bir sorun teşkil 
ettiğini aktardı.

Eğilmez, ürünler üzerindeki enflasyon 
etkisinin azaltılması amacıyla yapılan bu 
tür işlemlerin iktidara katkısı olduğunu 
ancak yurttaşa büyük zarar verdiğini 
ifade ettiği "Enflasyonla ilgili tartışmalar" 
başlıklı yazısında şunları kaleme aldı:

"Enflasyon, günümüzde bütün dünyada 
tehdit oluşturuyor. Gelişmiş ülkelerde 
enflasyon daha düşük olsa da (ortalama 
yüzde 4 dolayında) onların alıştığı yüzde 
2 dolayındaki enflasyona göre yüksek 
olarak kabul ediliyor.

Enflasyon; genel fiyat düzeyinin sürekli 
olarak yükselmesi olarak tanımlanıyor. 
Genel fiyat düzeyi mümkün olabilecek 
kadar çok sayıda mal ve hizmeti kapsayan 
bir ürün sepetiyle temsil ediliyor. Bu 
sepete giren her mal ve hizmetin aile 
bütçelerinde tuttuğu ağırlık bu sepet 
oluşturulurken dikkate alınıyor ve 
böylece bir endeks oluşturuluyor. Bu 
endekse bir başlangıç yılı belirleniyor 
ve o yıl 100 olarak tanımlanıyor. Sonra 
gelen her ayda endekste oluşan değişime 
göre fiyatlar gelen düzeyinin ne kadar 
yükseldiği ortaya konuyor. Örneğin t 
yılının son ayı 100 kabul edilmiş ve t+1 
yılının ilk ayında endeks 101 çıkmışsa 
t+1 yılı Ocak ayında enflasyon yüzde 2 

olmuş demektir.
Enflasyon ataleti (inflation inertia) 

enflasyonun düşürülmesi konusunda 
alınan önlemlere karşın, enflasyon 
oranının belirli bir düzeyin altına 
indirilememesi durumunu tanımlar. 
Enflasyonu düşürmeye yönelik 
uygulanan politikalara karşın, iktisadi 
karar birimlerinin geçmiş dönem 
enflasyon beklentilerini sürdürmeleri 
nedeniyle, enflasyon oranının düşmeye 
direnç göstermesi, dolayısıyla yapışkan 
hale gelir. Türkiye’de 1970’lerin sonu ile 
2001 krizi arasında yaşanan enflasyon, 
enflasyon ataletinin tipik örneğidir. 
O dönemde yıllık ortalama enflasyon 
yüzde 62 olmuştu. Bu tür enflasyonu 
çözebilmenin yolu insanların geleceğe 
olumlu bakmasını sağlayacak önlemleri 
yaşama geçirmektir.

Enflasyon katılığı ya da ataleti 
denilen olguyu kırabilmenin tek yolu 
geleceğe ilişkin olumlu beklentiler 
yaratabilmekten geçer. Bu da bizi yapısal 
reformları yapmaya götürür. Başka türlü 
geleceğe ilişkin olumlu beklenti yaratmak 
pek mümkün değildir. Türkiye 2001 krizi 
sonrasında bazı yapısal reformları yaşama 
geçirmiş ve Avrupa Birliği ile tam üyelik 
müzakeresine başlayarak beklentileri 
olumlu hale getirmeyi başarmış ve 
enflasyon ataleti kırarak enflasyonu yüzde 
6’lara kadar düşürebilmişti.

Günümüzde bütün dünyada farklı 
enflasyon görünümleri ortaya çıkmaya 
başladı. Bu gelişme enflasyonla 
mücadeleyi daha da olumsuz etkileyecek 
gibi görünüyor.

Bu farklı görünümlerden birisi 
skimpflasyon denilen ve ürünün 

içeriğinin değiştirilmesi, kalitesinin 
düşürülmesi sonucu ortaya çıkan 
daha düşük değerdeki bir malın aynı 
fiyatla satılması olgusudur. Bu yolla 
fiyat değişmemiş ve enflasyona etki 
etmemiş gibi görünür oysa gerçek böyle 
değildir. Tereyağının kilosu 600 TL iken 
satışlarının düşmesinden endişe ederek 
yüksek enflasyonun etkisini tüketiciye 
yansıtamayan üretici 900 gram tereyağına 
kilosu 100 TL olan margarinden 100 
gram katarak bu karışımı kilosu 600 TL’ye 
ve tereyağı başlığı altında satıyor olsun. 
Bu durumda bu yeni ürünün gerçek 
fiyatı 550 TL/Kilo olması gerekirken 
600 TL/Kilodan satıldığında üretici 
buradan 50 TL fazla kazanç sağlamış 
olur. Tüketici ise tereyağı aldığını 
düşünerek aslında margarin katılmış bir 
tereyağına eski tereyağı fiyatını ödemiş 
olur. Bu örnek, skimpflasyonun tipik 
örneğidir. Burada enflasyon hesabı 
yapılan sepete bu mal ister paket olarak 
isterse gram olarak alınsın içeriği 
kontrol edilip ayrıştırılmadığı sürece 
enflasyona olumsuz etki yapmaz. Fiyat 
hiç değişmemiş gibi görünür oysa mal 
değişmiştir.

Bir başkası shrinkflasyon denilen ve 
ürünün fiyatı aynı kaldığı halde boyut, 
ağırlık ya da hacminde ortaya çıkan 
düşüşü ifade eden değişikliktir. Bu 
şekilde fiyat değişmez ve enflasyona etki 
etmez göründüğü halde gerçekte ortada 
bir enflasyonist değişim söz konusudur. 
Ekmeğin belediyece belirlenmiş 250 
gram / 10 TL’lik standart bir fiyatı 
olduğunu düşünelim. Bir fırın bu fiyatın, 
maliyetini tam olarak karşılamadığını 
düşünerek ürettiği ekmeğin gramajını 

225 grama düşürerek satmaya başlarsa 
burada aslında 9 TL’lik bir ekmeği 10 
TL’ye satarak 1 TL haksız kazanç elde 
etmiş olur. Bu da shrinkflasyonun tipik 
örneğidir. Bu durumda ekmek fiyatı 
artmamış ve enflasyona etki etmemiş 
görünse de gerçekte ekmek fiyatı 
artmıştır. Buna karşılık bu artış fiyat 
değişmediği için enflasyona yansımaz.

Skimpflasyon da shrinkflasyon da hem 
malı üreten üreticinin hem de fiyatları 
derleyip enflasyon oranlarını yayınlayan 
devletin işine gelir. Üreticiler, ortaya 
çıkan maliyet artışını tüketiciye belli 
etmeden fiyata yansıtmış olurken devlet 
te enflasyonda ortaya çıkacak artışı bu 
yolla gizlemiş oluyor. Hiç kuşkusuz her 
iki durumda da zarar gören daha düşük 
miktar ya da daha kötü kalitedeki ürünü 
aynı fiyata alacak olan tüketicilerdir.

Son günlerde bir de hissedilen 
enflasyon çıktı ortaya. TÜİK’in bir iç 
çalışmasının basına yansıdığı şekliyle 
hissedilen enflasyonun açıklanan 
enflasyonun iki katı olduğu hesaplanmış. 

Kim ne derse desin bu hesap doğruysa 
bizi tam da ENAG’ın hesapladığı 
enflasyon oranına götürür. Ki zaten 
vatandaşın yaşadığı, karşı karşıya 
kaldığı enflasyon oranı da aşağı yukarı 
budur. Hissedilen enflasyonun sadece 
hissedilmediği tam olarak yaşandığını 
görüyoruz. Onun için TÜİK’in TÜFE’de 
hangi mal ve hizmetleri hangi ağırlıkla 
aldığını ve bunların fiyatlarını hangi 
birimlerden hangi günlerde derlediğini 
kalem kalem açıklaması gerekir. ENAG’ı 
verilerinin dayanağını açıklamamakla 
suçlayabilmek için önce şeffaf olmak 
gerekir.

Özetle söylemek gerekirse enflasyonla 
doğru mücadele edebilmek için önce 
gerçek enflasyonu kabul etmek ve 
açıklamak sonra bunu düşürmeye 
yönelik para ve maliye politikasını 
yapısal reform paketiyle birlikte yaşama 
geçirmek gerekir. Bunlar yapılmadan 
faizi artırmakla ya da dolaylı vergileri 
yükseltmekle enflasyon düşürülemez." 
cumhuriyet

Skimpflasyon, üreticinin ürünün kalitesini düşürmesi, shrinkflasyon ürünün gramajının düşürülmesi

Türkiye 'skimpflasyon' ve 
'shrinkflasyon' dönemine girdi
Ekonomist Mahfi Eğilmez, Türkiye'nin bir süredir nihai tüketici için büyük bir sorun haline gelen "skimpflasyon" 

ve "shrinkflasyon" sürecine girdiğini ifade ederek, bunun yüksek enflasyonun bir sonucu olduğuna işaret etti.
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Küçücük bir kıvılcımın 
neler getireceğini bilirim

Hazırlıklıyım, programlarım var
Amaçlarının Gaziantep’i bulunduğu 

yerden daha yukarılara taşımak 
olduğunu söyleyen Ekinci, “üniversite-
kent, üniversite-sanayi, üniversite-
kültür iş birliğini en üst noktaya taşıma 
çabası öncelikle hedeflerimiz arasında 
olacak. Girişimciliklerini yakından 
bildiğim Gaziantepliler ekonomiyi 
benden iyi bilirler ama ekonomik 
olarak da Gaziantep’i daha yukarıya 
getirebilirsek, kendimi çok mutlu 
hissederim. Onunla ilgili programlıyım, 
onunla ilgili hazırlığım var. Onlarla 
ilgili yapacaklarım var. Gazianteplilerin 
ne kadar büyük bir girişimci olduğunu 
ne kadar yardımsever olduklarını 
yıllar önce Sabah Gazetesi’yle birlikte 
düzenlediğimiz hastaneye bağış 
kampanyasıyla yaptığımız çeşitli 
çalışmalardan biliyorum” diye konuştu.

Rektörlüğün geçici bir 
görev olduğunu biliyorum

Rektörlüğün geçici bir görev olduğunu, 
ancak görev süresi içinde kentle ve 
üniversiteyle birlikte çok çalışacağını, bu 
birikim ve güce sahip olduğunu belirten 
Ekinci, “Sizlere, sanayicilerimize, 
öğrencilerimizin, öğretim üyelerimizin, 
idari personelimizin hepsine 
güveniyorum. Burada çok birikimli 
olan insanlar var. Benden öncekilerin 
çok güzel katkıları oldu. Bu bir bayrak 
yarışıdır. Bizim görevimiz de bu bayrağı 

buradan alıp daha ileriye götürmek, 
daha ileriye götürmek, daha ileriye 
götürmek… Bir günde o bayrak yarışını 
birisine teslim edip, çekilip, köşemizde 
yeniden öğretim üyesi, araştırma 
görevlisi olarak kaldığımız yerden 
devam etmektir. Bunun bir geçici 
görev olduğunu, bu görev içerisinde 
herkesin çok çok çalışıp hem şehre, 
hem öğrencilerimize, hem akademik 
personelimize olabildiğince daha ileriye 
gitmesi için ne gerekiyorsa tüm gücümle 
her türlü birikimle katkı sağlamaya 
hazırım” şeklinde konuştu.

Başarılı olacağımıza inanıyorum
“Biz daha önceki yönetimlerin şunu 

yaptı, bunu yaptı, kopuktu değildi den 
çok onu tartışmaktan çok, bundan 
sonra ne yapabiliriz diye düşünmek 
zorundayız. Kültürel olarak şehirle nasıl 
bütünleşiriz? Sanayi olarak şehirle nasıl 
bütünleşiriz? Biz bu yaptıklarımızla 
nasıl bütünleşiriz? Şehir bizden, öğrenci 
bizden ne bekliyor? Eğer onları birlikte 
tespit edip birlikte gidebilsek çok başarılı 
olacağımıza inanıyorum” diye konuştu.

Özenerek koruduğumuz 
Cumhuriyet ilkelerine bağlıyız

Üniversite öğretim üyelerinin hepsinin 
laik, Atatürkçü, Cumhuriyetçi ve 
çağdaş olduğunu ifade eden Ekinci, 
“Üniversitemiz içerisinde, dışında farklı 
bir görüş olduğuna inanmıyorum. Tüm 
arkadaşlarım çağdaş, Atatürkçü, laik 

düşünce içerisinde, cumhuriyetine, 
geleceğine, milletine bağlı çalışkan 
insan olduğuna inanıyorum. Bizim 
üniversitemizde A’dan Z’ye herkesin 
benim gibi düşündüğüne inanıyorum, 
başka da bir şey olamaz diye 
düşünüyorum. Hep birlikteyiz hepimiz 
cumhuriyete bağlıyız hepimiz özenerek 
koruduğumuz ilkelere bağlıyız. Benim 
gibi düşünmeyen bir arkadaşımın 
burada olduğuna inanmıyorum. Yoktur, 
zaten seçim sürecinde belki ufak tefek 
şeyler olmuştur. Onların da hepsi arkada 
kaldı, biz geriye bakmıyoruz ileriye 
bakıyoruz” diye konuştu.

Küçücük bir kıvılcımın 
nereye götüreceğini bilirim

Göreve başladığının ilk günü tebrik 
yağmuruna tutulan Ekinci, görev süresi 
boyunca kafasında hepsi birbirinden 
öncelikli pek çok hizmet bulunduğunu 
belirtirken, “pek çok şey var, hepsi 
birbirinden önemli. Şunu yapacağım 
diye değil, pek çok şey yapabileceğimize 
inanıyorum. Gaziantep çok uzun 
yıllardan beri Osmanlı’dan beri birikimi 
olağan şehir. Gaziantep'in küçücük bir 
kıvılcımla nerelere gidebileceğini ben 
biliyorum. Gördüm, yaşadım, biliyorum. 
Onun için hiçbir endişem yok. Hem 
kültürel, hem sanayi, hem de ekonomik 
olarak biz şehirle bütünleşeceğiz. Hiç 
kuşkunuz olmasın” şeklinde açıklama 
yaptı.

Gaziantep Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Erhan Ekinci, dün göreve başladı. Üniversiteyi kültürel, sosyal 
ve ekonomik anlamda kent ve kentli ile bütünleştireceğini belirtirken, amaçlarının ileriye gitmek olduğunu 
söyledi. Üniversitede görev yapan tüm çalışma arkadaşlarının Atatürkçü, çağdaş, laik, Cumhuriyetçi 
olduğunu belirten Ekinci, “Üniversitemizde A’dan Z’ye herkesin benim gibi düşündüğüne inanıyorum. 
Hep birlikteyiz, hepimiz Cumhuriyet’e bağlıyız, hepimiz özenerek koruduğumuz ilkelere bağlıyız” dedi.

Kaya, Büyükşehir Belediyesi 
Meclis Salonu’nda düzenlediği 
basın toplantısında Gaziantep Kent 
Konseyi bünyesinde oluşturulan 
Gençlik Meclisi’nin çalışmalarının 
sürdürdüğünü bildirdi. “Yerel 
yönetimlerin gençlerin fikirlerini 
alması ve değerlendirilmesi 
gerektiğine inanıyoruz. Gençlerin 
fikirlerine önem veren belediyeler 
daha başarılı olur. Biz meclis üyeleriyle 
yaptığımız çalışmalarla birçok 
gencimizin sorununu çözdük” dedi.

Kaya, 1. Uluslararası Gençlik 
Sempozyumu etkinliğine ilişkin 
hazırlıklarının sürdüğünü vurguladı. 
Etkinlik sayesinde gençliğin 
sorunlarını tartışmakta kalmayıp 

marka şehir Gaziantep’in ulusal 
ve uluslararası düzeyde tanıtımını 
yapacaklarını ifade eden Kaya, 
sözlerini şöyle sürdürdü: “Avrupa 
Birliği’ne adaylık yolunda emin 
adımlarla yürüyen Türkiye’deki 
gençlerin diğer ülkelerin gençleriyle 
diyalog kurması büyük önem taşıyor. 
Düzenlediğimiz sempozyuma 
Almanya, Yunanistan ve Romanya’dan 
gençlik örgütlerinin yöneticilerinin 
katılımını bekliyoruz. Etkinliğimiz 
Türk ve yabancı gençleri buluşturacak”

Kaya, Gaziantep Büyükşehir 
Belediyesi Gençlik Meclisi 
1. Uluslararası Gençlik 
Sempozyumu’nun 7-11 Ağustos 
tarihleri arasında yapılacağını bildirdi.

Gençlerin fikirlerine önem 
veren belediyeler başarılı olur

Büyükşehir Belediyesi Gençlik Meclisi Başkanı Ertuğrul Kaya gençlerin 
fikirlerine önem veren belediyelerin daha başarılı olacağını söyledi.

Olimpiyatlara kadar hiçbir yarışa 
katılmama kararı alan Ayhan’ı 
şanssızlık antrenmanda buldu. 
Süreyya olimpiyat altın madalyası 
için kasımda kampa girmiş 5 ay ABD 
de çalıştıktan sonra antrenmanlarına 
Türkiye’de devam etmişti.

Diz tendonundan sakatlanarak 
Edirne kampını yarıda kesen milli 

atlet Süreyya Ayhan’ın kontrolden 
geçmek üzere gittiği Almanya’da 
sakatlığının ciddi olduğu ortaya 
çıktığı. Süreyya Ayhan’ın doktoru 
Tamer Çavuş, Ayhan'ın sağ lateral 
hamstringlerinde aşırı yüklenme 
tespit edildiğini bu nedenle Süreyya 
Ayhan’ın olimpiyatlarda milli formayı 
giymeyeceğini söyledi.

Süreyya Ayhan, Olimpiyatlardan çekildi

Önceki hükümetler döneminde 
Gaziantep’ten 2 veya 3 milletvekilinin 
kabineye girdiği hatırlatılarak, 
“Bu iktidar döneminde Gaziantep 
biraz zayıf kaldı. Önceki iktidarlar 
döneminde hep 2 veya 3 bakanımız 
olurdu. Şimdi kabinede tek 

Gaziantep Milletvekili Kürşat 
Tüzmen Bakan. O da Gaziantepli 
değil” diye konuşan AKP’liler, 
Abuşoğlu’nun önümüzdeki günlerde 
bakanlık koltuğuna oturacak ikinci 
Gaziantep Milletvekili olacağını 
bildirdi.

Abuşoğlu, Gaziantep’in ikinci bakanı olacak
AKP Gaziantep Milletvekili Ömer Abuşoğlu’nun önümüzdeki 

günlerde Ulaştırma veya Maliye Bakanlığına getirileceği bildirildi.

Gaziantep Lisesi’nde 
çocuğu bulunan velilerin 
şikayetlerinden öğrenildiğine 
göre sınıf mevcutları 75’i 
geçti. Gaziantep Lisesi’nden 
19 Mayıs Temel Eğitim 
Okuluna nakledilen 11 sınıfa 
gönderilen öğrencilerin 
velilerinden hatırlı olanlarda 
yeniden Gaziantep Lisesi’ne 
getirildi. Sınıf mevcutlarının 
bu yüzden arttığı bildirildi.

Şikayet sahibi veliler 
okulların başlamasına 
rağmen birçok dersin 
Gaziantep Lisesi’nde boş 
geçtiğini, çocukların gürültü 
yapmaması için zaman 
zaman okul bahçesine 
indirildiğini söylediler.

İncelemelere göre 
Gaziantep Lisesi’nin uzun 
süreden beri müdürü yok. 
Şimdilik yeni bir tayin de 
yapılmıyor. Bu nedenle 
okulda düzen ve disiplinin 
bulunmadığı, öğretmenlerin 
derslerde verimli 
olamadıkları öğrenildi.

Konuyla ilgili olarak 
görüştüğümüz yetkililer 
19 Mayıs Temel Eğitim 

Okulu’na aktarılan 11 lise 
sınıfının 45 kişilik hale 
getirildiğini, öğretmen eksiği 
tamamlanarak cazip hale 
getirildiğini bildirdiler. Buna 
rağmen verilerin Gaziantep 
lisesine çocuklarını yeniden 
nakletmeleri için çaba 
harcadığını söylediler. 
Veliler Gaziantep Lisesi’ne 
çocuklarını getirmek 
istediklerinde öğretmen 
eksikliği bulunduğu 
bildirildiği halde “isterlerse 
üst üste otursunlar, yeterki 
eski sınıflarına gitsinler” 
dedikleri yetkililerce ifade 
edildi.

Edinilen bilgilere göre 
ilimizde 376 ortaokul ve lise 
öğretmeni açığı var. İhtiyaç 
duyulan öğretmenlerin 
çoğu yabancı dil, resim, 
müzik, beden eğitimi ve 
din dersi olduğu tespit 
edildi. Öğretmen açığının 
kapatılması için Milli Eğitim 
Gençlik ve Spor Bakanlığı’na 
durum bildirildi. Olumlu bir 
sonuç alınamadı, derslerin 
ne kadar boş geçeceği 
bilinemiyor.

Hatırlılar bizim tarafa mı deniliyor?

Bir sınıfta 75 kişi okur mu?Bir sınıfta 75 kişi okur mu?
İlimiz okullarındaki öğretmen açığı 

had safhada, Gaziantep lisesine hâlâ bir müdür tayin edilemedi.
Anavatan Partisi il 

yönetim kurulundan 
5 kişinin istifası 
ortalığı iyice karıştırdı. 
Çekişmeler, ayrılıklar, 
parti içinde ve dışında 
büyük boyutlara ulaşma 
istidadını gösterdi.

İlçe başkanı ile belediye 
ve İl genel meclisinden 
istifaların olması da 
bekleniyor. Bir ara 
ilçe başkanı Cahit 
Ünverdi'nin istifa ettiği 
duyuldu. Konuştuğumuz 
Ünverdi, henüz böyle 
bir şey olmadığını, parti 
içinde bazı gelişmeleri 
beklediğini söyledi.

Parti il yönetim 
kurulundan istifa 
edilmesi konusunda 
yaptığımız araştırmaya 
göre durum şöyle: 
Belediye seçimlerinden 
önce ve sonra Anavatan 
Partisi’ne kayıt için 
5 bine yakın kişi 
başvurarak üyelik 
formu doldurdular. 
Ancak il ve ilçe yönetim 

kurulları başvuruların 
üzerinde anlaşmaya 
varamadı. Anlaşmazlık 
devam ederken bir gece 
doldurulmuş formların 
tamamının dolaptan 
çalınmış olduğu 
görüldü. Üzerinde zaten 
anlaşmaya varılmamış 
olduğu için formların 
çalınma olayına önem 
verilmedi.

Daha sonra parti 
içinde gruplaşmalar 
devam etti. Bu sırada 
İl Başkanı Nazmi Başel 
ile Belediye Başkanı 
yakınlaşarak gruplaştılar. 
Bu gruplaşma sonucu 
217 kişilik bir liste oluştu 
ve bunların partiye kaydı 
kararlaştırıldı. Ancak 
İlçe Başkanı Cahit 
Ünverdi ile il yönetim 
kurulundan bazı üyeler 
ve partililer buna karşı 
çıktılar. 217 kişilik listeyi 
hazırlayan grup ilçe 
başkanını dışta bırakarak 
bir toplantı yaptı ve 217 
kişinin kaydını yaptı.

Bunun üzerine parti 
iyice karıştı. İl yönetim 
kurulundan istifa 
eden 5 üye ile ilçe 
başkanı bu kayıtların 
iptal edilmesini, 
ilçe başkanını dışta 
bırakarak maksatlı 
şekilde üye yapan 
ilçe ikinci başkanı 
Hayri Başüzümcü ile 
arkadaşlarının parti 
haysiyet divanına 
verilmesini istediler. 
İstek kabul edilmeyince 
5 üye şartlı olarak istifa 
ettiler.

Anavatan Partisi’nde 
istifaların geri alınması 
için toplantılar yapılıyor, 
beş üye de isteğinde 
ısrar ediyor. Bunları 
parti içinde geniş bir 
grubun destekledikleri 
söyleniyor.

Öte yandan konunun 
genel merkeze 
aksettirildiği, genel 
merkezin de olaya 
parmak basacağı 
belirtiliyor.

ANAP’taki kaynaşma devam ediyor

Şartlı istifalara 
henüz cevap verilmedi

Üye olmak için partiye başvuran 5 bin kişinin formları çalındı, İlçe 
Başkanı atlatılarak 217 kişinin partiye kaydedildiği iddia ediliyor.

Plan Bütçe 
Komisyonu, 
Cumhurbaşkanı Evren 
tarafından bir daha 
görüşülmek üzere geri 
gönderilen milletvekili 
maaşlarıyla ilgili 
yasayı görüşerek, veto 
gerekçesinde belirtilen 

hususlara uydu.
Buna göre 

milletvekilleri 
Başbakanlık 
müsteşarının aylık ve 
yan ödemeleri dikkate 
alınarak hesaplanacak 
tutarda toplam 245 bin 
474 lira aylık alacaklar.

Milletvekili maaşları 
245 bin lira oldu

İl genel meclisi 
olağan toplantısı dün 
saat 14’de vilayette 
Vali Abdülkadir 
Aksu başkanlığında 
yapıldı. Vali Aksu’nun 
açış konuşmasını 
takiben Atatürk 
için bir dakikalık 
saygı duruşunda 
bulunuldu. Daha 

sonra Başkanlık 
Divanı teşekkül 
ettirildi. Başkan 
vekilliğine 17 oyla 
İsmail Akar seçildi.

İl genel meclisi 
üyeleri topluca 
Atatürk anıtına 
giderek çelenk koydu 
saygı duruşunda 
bulundu.

İl genel meclisi 
toplantısı yapıldı
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Özgür Özel’e açık mektup: 
Partinizden bir halt* olmaz!

Milletvekili seçimlerinde, Merinos Holding 
istedi diye Kemal Kılıçdaroğlu’nun milletvekili 
adayı yaptığı söylenen Melih Meriç, bazı 
kişileri arayıp, büyükşehir belediye başkanı 
olun diye teklifte bulunuyormuş. 

Partinizden birileri diyor ki, “Gökhan 
Çeliktürk, Uğur Kalkan gibi insanlar var, ama 
bunları aday göstermek işlerine gelmiyor.”

Peki neden işlerine gelmiyor diye soruyorum. 
“Çünkü Antep’te seçimin kazanılamayacağı 
düşünülüyor. E seçime girip kaybeden aday 
da önümüzdeki genel seçimde potansiyel 
milletvekili adayı olacak, dolayısıyla bu durum 
mevcut milletvekillerinin işine gelmiyor.”

Memleket elden gitmiş. Adalet, demokrasi, 
hukuk kalmamış ne gam!

Şu küçük adamların küçük hesaplarına 
bakın!

         ***
Siz güya, genel başkan seçilirseniz, ayda bir 

gün Antep’te yatacaktınız beyefendi, ne oldu? 
Antep’i siz de mi gözden çıkardınız? Hatay’da 
o kadar tepkiye rağmen Lütfü Savaş’ı yeniden 
aday göstermeniz, sizin de az çok nasıl bir 
politika izleyeceğinizi gösterdi aslında. 

Son genel seçimlerde partinizin uğradığı 
hezimetin ardından değişim diyerek genel 
başkan seçildiniz. Ama partinizin durumunda 
zerre kadar bir değişiklik yok. Genel 
başkan seçilir seçilmez, 1990’ların tüm faili 
meçhullerinin altında imzası bulunan Meral 
Akşener’in eteğine yapışmaya kalkıştınız 
yeniden. Neyse ki onlar sizden daha dirayetli 
çıktı da “Hayır, asla” deyip, kapıları yüzünüze 
kapadılar.

          ***
CHP’de herşey eski tas eski hamam devam 

ediyor. Partinizin genel siyaseti, hem de 
tepeden tırnağa aynı: “Küçük olsun, benim 
olsun” İstanbul’da seçimi İmamoğlu ve 
HDP’nin desteği ile, Ankara’da da bilinçli 
ve sosyal demokrat ağırlıklı kitlelerin, 
AKP’ye tepkisi yüzünden kazandınız. 
Orada partinizin zerre kadar bir başarısı söz 
konusu değil. Umarım bu seçimde oraları da 
kaybetmezsiniz!

Böyle olunca da önümüzdeki yerel 
seçimlerde de alınacak sonuç ortada. Antep 
gibi gözden çıkardığınız diğer illerde de hiç 
aday çıkarmayın bence. Milleti boşu boşuna 
sandık başına yormayın! Siz, sizler, tepeden 
tırnağa elde ettiğiniz, oturduğunuz koltuklara 
sıkıca sarılın yeter! 

          w ***
Yıllardır aynı şeyi söyledim, yine söylüyorum. 

CHP, misyonunu tamamlamış bir parti, hatta 
parti de değil, CHP’yi Sevenler Derneği. Sizin 
bu ülkeye hiçbir faydanız olmayacağı gibi, 
solun ve sosyal demokrasinin önünü tıkayarak 
ülkeyi milliyetçi, muhafazakar iktidarlara 
mahkum hale getirdiniz. İnsanları, yoksulluğa, 
yolsuzluğa, adaletsizliğe, hukuksuzluğa AKP 
değil, sizin siyasetiniz, pardon siyasetsizliğiniz 
mahkum etti. Ülkenin bugün geldiği yürekler 
acısı durumun, cezaevlerinde hiçten yere 
özgürlüğünden mahkum bırakılan düzgün, 
sağlam, onurlu insanların tümünün vebali 
sizin boynunuza, çünkü müsebbibi sizlersiniz.

Ülkemin bu hale gelmesi AKP’nin politikaları 
değil, sizin olmayan, halka güven vermeyen 
politikalarınız. Bir gün bugünlerin tarihi 
yazıldığında AKP’nin politikalarının geniş 
halk kitlelerine verdiği zararlar yanında, 
sizin küçücük menfaatleriniz uğruna bu 
ülkenin solunun, sosyal demokrasinin önünü 
tıkayarak ülkeye ne kadar büyük zararlar verip, 
ağır bedeller ödettiğiniz de yazılacaktır, hiç 
kuşkunuz olmasın.

           ***
Dünyada, adı ve konumu ana muhalefet 

olup da ülkenin kaderine bu kadar kötü bir 
damga vuran sizden başka bir parti var mı 
bilmiyorum, ama bildiğim ve milyonlarca 
insanın bildiği gerçek şu ki BU ÜLKEYE ÇOK 
BÜYÜK KÖTÜLÜK EDİYORSUNUZ!

İnsanların kuru ekmeğe muhtaç olacak 
kadar yoksullaşması, ülkede eğitimin ve 
adaletin çökmesi, demokrasinin adının bile 
unutulması, sizin kadınları, gençleri, başarılı 
iş insanlarını dışlayarak, ülke yerine kendi 
küçücük çıkarlarınızı ön planda tutup, halka 
güven verecek politikalar üretmemenizin bir 
sonucudur. Seçimin sonucunu beklemeye hiç 
gerek yok. Bu gidişle büyük bir hezimet daha 
kapınızda. 

Ama, keşke bu sonuçtan zarar görecek olan 
bir tek siz olsaydınız! Milyonların, geleceğini, 
umutlarını, hayallerini çaldığınız ve çalmaya 
devam ettiğiniz için tanrı da tarih de sizi 
affetmeyecek.

Son bir ay içinde arsa satışları 
dikkat çeken bir boyuta ulaştı 

AKP’nin İstanbul ilçe belediyeleri 
başta olmak üzere birçok ilde de arsa 
satışı ilanı yayımlandı. 

Kâğıthane Belediyesi, Hamidiye 
Mahallesi’nde 7127 ada 13 
parseldeki arsayı satmak için 13 
Ocak’ta ilana çıktı. Söz konusu 
arsanın tahmini satış fiyatı 72 
milyon 952 bin TL olarak belirlendi. 
Tuzla Belediyesi ise iki ayrı 
taşınmazın satılması için aynı tarihte 
bir ilan yayımladı. Aydınlı Mahallesi 
8449 ada 7 parsel için yayımlanan 
ilanda 10 milyon 369 bin TL 
tahmini bedel belirtilirken Postane 
Mahallesi’nde yer alan arsa için ise 
85 milyon TL muhammen bedel 

belirlendi. Pendik Belediyesi de aynı 
tarihte 9185 parsel 11 adadaki arsayı 
satışa çıkardı. Bu arsanın bedeli ise 
21 milyon 795 bin TL. 

Cumhur İttifakı yönetimindeki 
birçok ilde de ocak ayında birçok 
arsa satışı için ilan verildi. Söz 
konusu ilanlar şu şekilde: 

Ordu Büyükşehir Belediyesi: 
Altınordu’da bir arsayı 6 milyon 780 
bin TL’ye satışa çıkardı. 

Samsun Tekkeköy Belediyesi: 
Belediye üç taşınmaz için 4 Ocak’ta 
bir ilan yayımladı. 1295 ada 2 parsel 
için 12 milyon 226 bin TL, yine aynı 
bölgede bulunan 1302 ada iki parsel 
için 21 milyon 320 bin TL, Çinik 
Mahallesi’nde bulunan 2328 ada 2 
parsel için ise 24 milyon 831 bin TL 

muhabben bedel belirlendi.
Isparta Belediyesi: 10 taşınmazın 

satışı için ihaleye çıktı. Arsaların 
fiyatı 1 milyon 300 bin TL’den 
başlayıp 14 milyon 500 bin TL 
arasında değişiyor. 

Kocaeli Gebze Belediyesi: Balçık 
Mahallesi’nde bulunan 588 ada üç 
parsel için satışa çıkıldı. Bu arsa için 
1 milyon 80 bin TL muhammen 
bedel belirlendi. 

Gaziantep Büyükşehir Belediyesi: 
Üç taşınmazların satışı için Resmi 
Gazete’de bir ilan yayımlandı. 
Arsaların bedelleri ise 12 milyon 
800, 14 milyon 100 ve 16 milyon 250 
bin TL olarak belirlendi. 

Afyonkarahisar Belediyesi: Üç 
taşınmazın satışı için bir ilan 

yayımladı. Battalgazi’de 3576 ada üç 
parsel için 102 milyon 227 bin TL, 
5343 ada bir parsel için 64 milyon 29 
bin TL, 3520 ada 18 parsel için ise 63 
milyon 26 bin TL talep edildi. 

Kayseri Talas Belediyesi: Üç 
taşınmazın satışı için ilana çıkıldı. 
1112 ada altı parseldeki ticaret arsası 
için 28 milyon, 1112 ada 7 parsel 
ticaret arsası için 25 milyon, 1112 
ada sekiz parsel için ise 25 milyon 
TL tahmini bedel belirlendi. 

Kayyum yönetimindeki Van 
Büyükşehir Belediyesi: İstasyon 
Mahallesi’nde bulunan 15 ada 93 
parseldeki ticaret alanı arsasını satışa 
çıkardı. Bu arsanın muhammen 
bedeli ise 36 milyon TL. Haber 
Merkezi, artı gerçek

“Bugüne kadar Antepliler’in 
ne kadar arsasını sattınız?”

3 yıllık veriye göre 54’e ulaşan 
çeşitten 2022 yılında 40, 2023 
yılında 29 ve 2024 yılında 31 
farklı şekilde fiyatlandırıldığı 
görülmüştür.

Hal rakamlarına göre 2022 
yılındaki fiyatlar 2024 yılında 
yüzde 412,92 ye ulaşarak 2 yıllık 
dönemde kendi içinde ayrı bir 
rakama ulaşmıştır. 

Ekli tabloda görülen renkli 
hücreler, işlem görmeyen 
sebze ve meyve fiyatlarının bir 
sonraki dönemde alınmamış 
olması veya fiyatın tabloya 
intikal ettirilmemesinden 
kaynaklanmaktadır. 

Fiyatı en çok artan ürünler 
arasında, ilk sırayı yüzde 411,76 
Kuru Sarımsak alırken, onu 
yüzde 333,33 ile Elma, yüzde 
250 ile Ispanak ve Patates izliyor. 

Araştırmada dikkati çeken 
en önemli unsur, 2022 yılında 
fiyatı açıklanan bazı ürünlerin, 
2023 ve 2024 yılında Toptancı 
halinde hiç işlem görmemiş 
gibi fiyatlarının yer alması 
ve dolayısıyla fiyat artışının 
hesaplanamayacak durumu 
getirilmesi olmuştur. 

Bir yılda fiyatı artmayan tek 
ürün olarak Vatandaşa Havuç 
yemek kalıyor. 

Gaziantep’in gıda enflasyonu 
bir yılda yüzde 209,76 oldu

Şanlıurfa merkezli 5 ilde düzenlenen silah 
kaçakçılığı operasyonunda 18 şüpheli gözaltına 
alındı.

Çalışma başlatan ekipler, 4 aylık takip 
sonunda 18 şüpheliyi tespit etti. Savcılık 
kararıyla harekete geçen ekipler Şanlıurfa'nın 
yanı sıra Gaziantep, Adıyaman, Şırnak ve 
Bitlis’te 18 adrese eş zamanlı operasyon 
düzenledi.

Operasyon kapsamında arama yapılan 
adreslerde 5 tabanca, 5 tüfek, 462 fişek ve çok 
sayıda dijital materyal ele geçirildi.

Suç unsurlarına el koyan ekiplerin gözaltına 
aldığı 18 şüphelinin emniyetteki işlemleri 
sürüyor.

5 ilde silah kaçakçılığı 
operasyonunda 18 gözaltı

Kurumlar birbiri ile kenetlenmediği 
sürece bu sorun çözülemez

Yan yana berber açılmasına izin 
vermeyeceklerini kaydeden Darıcı, 
“Yan yana berber açılmaya devam ettiği 
sürece esnaf para kazanamaz, işçi ve 
kalfa bulamaz. Çünkü eli makas tutan 
dükkan açıyor. Usta ve usta öğreticilik 
belgesi olanlar dükkan açmalı. Ayrıca 
belli bir yaşa kadar bir ustanın yanında 
mesleği kavrasın. Şu anda hangi 
caddeye gitsem 10 berber var. Böyle 
olunca para da kazanamazlar. Bu 
sorunu çözecek olan belediyeler, esnaf 
odalar birliği, maliye ve esnaf odaları. 
Bu kurumlar birbiri ile kenetlenmediği 
sürece bu sorun çözülemez” ifadelerini 
kullandı.

Dükkan kiralarının yanı sıra SGK 
ve BAĞKUR prim ödemelerinin 
yüksekliğinden dert yanan Darıcı, 
“Mülk sahiplerinin ellerini vicdanlarını 
koyarak kiralara zam yapmasını 
istiyoruz. Hayat pahalılığı var ama 2 
bin TL kira 6 bin TL olur mu? Bu fiyata 
ister otur isterse oturma deniliyor. 
Esnaf ne yapacağını şaşırmış durumda. 

Ayrıca SGK ve BAĞKUR prim 
ödemelerinde bir indirim yapılmasını 
talep ediyoruz. Bunun yanı sıra genel 
seçimlerde Cumhurbaşkanımız 9 bin 
olan prim gün sayısının 7200 güne 
indirileceğini açıkladı. Bunun da bir 
an önce hayata geçirilmesini istiyoruz. 
Milyonlarca esnaf bu müjdeyi dört 
gözle bekliyor” açıklamasını yaptı.

Kira artışlarına çözüm bulunmalı
Gaziantep’in çevre illerin en düşük 

tarifesini uyguladıklarını sözlerine 
ekleyen Darıcı, “Elimizi vicdanımız 
koyarak hem esnafımızı hem de 
halkımızı düşünerek zam yaptık. Biz 
bu şekilde düşünürken mülk sahipleri 
iş yerlerine yüzde 100’ün üzerinde zam 
yapıyor. A sınıf tıraş ücretleri 220 TL 
oldu. Bir paket sigara 50-60 TL olmuş. 
Bir tıraşın saç yıkaması, elektriği, su 
faturası ve diğer giderleri var. Esnaf 
para kazanmalı ki güzel bir şekilde 
hizmet etmeli. Esnaf, kazandığını 
kiraya diğer giderlere verirse evine 
nasıl ekmek götürecek? Devletimizden 
kira artışlarına bir çözüm bulmasını 
istiyoruz” dedi. Haber Merkezi 

Berberler de yurt 
dışına gitmeye başladı

Sosyal Güvenlik Kurumu (SGK), 
Emekli Sandığından aylık alanların 
ocak ayı 2024 zam farkı ile harp 
ve vazife malullerinin 2023 ek 
ödemelerini 26 Ocak’ta yatırmaya 
başlayacaklarını duyurdu.

Sosyal Güvenlik Kurumu (SGK) 
Emekli Sandığı'ndan aylık alanlar 
için zam farkı tarihini açıkladı.

SGK, ocak ayı zam farkı ile harp ve 
vazife malullerinin ek ödemelerinin 
26 Ocak'ta ödenmeye başlayacağını 
duyurdu.

Aylıklarını her ay alanlara, 1 aylık 
tutarında ödeme yapılacak.

Aylıklarını üçer aylıklar halinde 
alanlardan kasım-aralık-ocak 
döneminde aylık alanlara 1 aylık 
tutarında, aralık-ocak-şubat 
döneminde aylık alanlara 2 
aylık tutarında, ocak-şubat-mart 

döneminde aylık alanlara 3 aylık 
tutarında aylık farkı verilecek.

Yapılan açıklamada şunlar yer aldı:
"Emekli, malul, vazife malulü, dul 

veya yetim aylığı almakta olanların 1 
Ocak 2024 tarihinden geçerli olmak 
üzere aylıklarında oluşan aylık farkı 
aylık almakta oldukları Banka ve 
PTT Şubelerine gönderilerek 26 
Ocak 2024 Cuma günü ödenmeye 
başlanacaktır. Buna göre;

A- Aylıklarını her ay alanlara; 
Ocak ayı olmak üzere 1 aylık 
tutarında,

B- Aylıklarını üçer aylıklar halinde 
almakta olanlardan;

1. Grupta Kasım-Aralık-Ocak 
döneminde aylık alanlara; 1 aylık 
tutarında,

2. Grupta Aralık-Ocak-Şubat 
döneminde aylık alanlara; 2 aylık 
tutarında,

3. Grupta Ocak-Şubat-Mart 
döneminde aylık alanlara; 3 aylık 
tutarında

aylık farkı tahakkuk ettirilmiştir. 
Bu kapsamda 2.481.769 kişiye 
ödenecek fark tutarı 19,3 Milyar 
TL’dir.

30.434,84 TL ile 16.739,16 TL 
arasında değişen 2023 yılı ek ödeme 
tutarları hak sahiplerinin banka 
hesaplarına veya PTT merkezlerine 
gönderilerek 26 Ocak 2024 Cuma 
günü ödenmeye başlanacaktır." 
Cumhuriyet

Emekli zam farkları 
26 Ocak’ta ödenecek

“Sağlam Binalar, Güçlü 
Yarınlar” mottosu ile Doğal Afet 
Sigortalar Kurumu (DASK) 
koordinasyonunda düzenlenen 
“Depreme Dayanıklı Bina 
Tasarımı Yarışması Finali” 
4-7 Mart tarihlerinde Hasan 
Kalyoncu Üniversitesi’nin (HKÜ) 
ev sahipliğinde gerçekleştirilecek.

Toplumda deprem farkındalığı 
ve depremle yaşam bilincinin 
oluşturulmasının yanısıra; 
depreme dayanıklı binaların 
inşa edilmesinde önemli rol 
üstlenecek olan geleceğin 
inşaat mühendisleri ile 
mimarlarının mesleki gelişimine 
katkı sağlamak ve deprem 
mühendisliğinin öneminin 
vurgulanmasının amaçlandığı 
yarışmada; takımların inşa 
ettikleri çok katlı bina maketleri 
"sarsma masası" üzerinde, üç 
farklı deprem etkisi altında test 
edilecek. Kazanan takım, maket 
binaların yarışma kapsamında 
gösterdiği deprem performansına 
göre belirlenecek.

Depreme Dayanıklı Bina 
Tasarımı Yarışması’nın, 6 
Şubat'taki Kahramanmaraş 
merkezli depremlerden 
etkilenen iller arasında yer 
alan Gaziantep’te düzenlenecek 
finaline ev sahipliği yapmalarının 
anlamlı ve önemli olduğunu 
ifade eden, HKÜ Rektörü Prof. 
Dr. Türkay Dereli; “Bu yarışma, 
depreme dayanıklı bina tasarımı 
alanındaki yenilikçi yaklaşımları 
teşvik edecek, alanındaki bilgi 
ve beceri kapasitesini artıracak 
ve gelecekteki yapıların daha 
güvenli hale getirilerek deprem 
riskinin azaltılmasına katkı 
sağlayacaktır. Sarsma tablası ile 
yarışmaya katılan takımların 
tasarladıkları maket modeller 

üzerinde deprem simülasyonları 
gerçekleştirilecek ve yapıların 
davranışları yakından takip 
edilecektir. Yarışmaya katılan 
tüm ekiplere başarılar diliyorum. 
İşbirlikleri ve destekleri için 
Türk Reasürans ve DASK Genel 
Müdürü Selva Eren ile DASK 
Yönetim Kurulu Başkanı Emine 
Feray Sezgin’e teşekkür ediyoruz. 
Bu vesile ile bir kez daha 6 
Şubat 2023 tarihinde meydana 
gelen ve asrın felaketi olarak 
nitelenen depremlerde hayatını 
kaybedenlere Allah’tan rahmet, 
ailelerine baş sağlığı diliyorum” 
dedi.

Geleneksel olarak yedinci 
kez düzenlenen yarışmanın bu 
yılki finaline ev sahibi Hasan 
Kalyoncu Üniversitesi’nin yanı 
sıra Alparslan Türkeş Bilim Ve 
Teknik Üniversitesi, Altınbaş 
Üniversitesi Bilim Üniversitesi, 
Bozok Üniversitesi, Bülent 
Ecevit Üniversitesi, Erzurum 
Teknik Üniversitesi, Eskişehir 
Teknik Üniversitesi, Gebze 
Teknik Üniversitesi, Hacettepe 
Üniversitesi, , İstanbul Teknik 
Üniversitesi, İstanbul Üniversitesi 
Cerrahpaşa, İzmir Yüksek 
Teknoloji Üniversitesi, Karadeniz 
Teknik Üniversitesi, Kâtip Çelebi 
Üniversitesi, MEF Üniversitesi, 
Milli Savunma Üniversitesi 
Kara Harp Okulu, Ondokuz 
Mayıs Üniversitesi, Ortadoğu 
Teknik Üniversitesi,Recep Tayyip 
Erdoğan Üniversitesi, Sakarya 
Üniversitesi, Süleyman Demirel 
Üniversitesi, Uludağ Üniversitesi, 
Yeditepe Üniversitesi ve Yıldız 
Teknik Üniversitesiatılacak. 
Yarışma hakkında detaylı bilgiye 
https://binatasarimi.dask.gov.tr 
adresinden ulaşılabiliyor.Haber 
Merkezi

Depreme dayanıklı bina 
tasarımı alanındaki yenilikçi 
yaklaşımlar teşvik edilecek


